
Protesta e entrevista coa Ministra de Fomento po-lo proxecto tren a través da ría de Ferrol.

Ferrol 20.4.2013. Concentración-protesta e xuntanza coa Ministra de Fomento po-lo
asunto do trazado do tren ao porto "exterior" a través da ría de Ferrol. Con ocasión da
visita da Ministra de Fomento a Ferrol, realizouse unha mobilización de protesta polo proxecto
de pasar o tren de acceso ao porto exterior de Ferrol a través da propia ría. 
Xandro García, vicepresidente de Adega e César Bedoya, do Club do Mar
actuando en representación da plataforma de opositores ao trazado sur do tren ao porto
exterior de Caneliñas (máis de 30 colectivos), expúxoselle que a construción do viaduto sobre a
ría supoñerá a desaparición da enseada da Malata e do banco marisquero ademais esa
enseada é ou sustento de moita xente e moito nos tememos que mesmo poida converterse nun
problema de saúde. A ministra se comprometío a revisar o asunto e ver a opción mellor. Foto D
Alexandre (D.Ferrol). Información adicional:
http://oqueescondeotrenaoportoexterior.blogspot.com.es.
http://adega.gal/info/090121joomla/novas-adega-ferrolterra/958-concentracion-protesta-polo-tre
n-atraves-da-ria-de-ferrol
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